



PAX 5 statt 2 Garantie
PAX 5 instead of 2 warranty





Die PAX 5 statt 2 Garantie

Von uns bekommst du auf alle PAX Produkte mit Seriennummer satte 5 Jahre Garantie! Alles, was wir hierfür von dir brauchen, sind deine Kontaktdaten und die Seriennummer deines PAX Produkts. Die von dir gemachten Angaben werden von uns für interne Zwecke gespeichert und im Falle eines Anspruchs mit den aktuellen Daten abgeglichen. Unwahre Aussagen führen zu einer Annullierung der PAX-Garantie.

The PAX 5 instead of 2 warranty

We give you a full 5-year warranty on all PAX products with a serial number! All we need from you is your contact information and the serial number of your PAX product. The information you provide will be stored by us for internal purposes and, in the event of a claim, will be compared with the current data. Untrue statements will result in cancellation of the PAX warranty.

PAX Seriennummer

Die für die online Registrierung benötigte Seriennummer findest du auf einem Metallknopf an den folgenden Stellen deines PAX Produkts:

- am Gurtband des PAX-Handgriffs (z.B. an den Rucksäcken)
- am Gurtband des Tragegriffes (z.B. an den Taschen)
- im Korpus rechts auf der hinteren langen Seite (z.B. bei den Ampullarien)
- innerhalb der Fronttaschen (z.B. an den Taschen)



Falls du unsicher bist, ob dein PAX Produkt eine Seriennummer hat, kontaktiere uns gerne unter info@pax-bags.de.

PAX Serial Number

The serial number required for the online registration of your PAX products can be found on a metal button in the following places:

- on the webbing of the PAX handle (e.g. on the backpacks)
- on the webbing of the carrying handle (e.g. on the pockets)
- on a metal button in the corpus on the right on the rear long side (e.g. in the ampoule holders)
- inside the front pockets (e.g. on the bags)



If you are unsure if your PAX product has a serial number, please contact us at info@pax-bags.de.



Online Registrierung PAX 5 statt 2 Garantie

Registrierte deine PAX Produkte schnell und unkompliziert online. So hast du in deinem Kundenkonto stets einen guten Überblick über deine Produkte. Das erleichtert im Falle einer Reparatur die Bestimmung der Produktvariante und erleichtert bei Verlust oder Diebstahl die Identifizierung deines PAX Produkts. Als Bonus für die Umwelt sparst du zusätzlich noch Papier.

Online registration PAX 5 instead of 2 warranty

Register your PAX products quickly and easily online. This way you always have a good overview of your products in your customer account. This makes it easier to identify the product variant in the event of repair and makes it easier to identify your PAX product in the event of loss or theft. As a bonus for the environment, you also save paper.

QR Code für die online
Produktgarantie



QR Code for the online
product warranty



Postweg Registrierung PAX 5 statt 2 Garantie

Alternativ zur online Anmeldung kannst du deine Produkte auf dem Postweg registrieren lassen. Nach Eingang des Registrierungsformulars erhältst du eine Bestätigungs- E-Mail von uns.

Register your products by post PAX 5 instead of 2 warranty

As an alternative to online registration, you can register your products by post. Upon receipt of the registration form, you will receive a confirmation e-mail from us.

Organisation / Firma Organisation / Company		Anmerkungen Notes
Name / Vorname Name / First name		
Straße Street	Haus-Nr. House No	
Ort City	PLZ Postcode	
E-Mail		
Tel.-Nr. Telephone No.		

Artikelbezeichnung Article name	Artikelbezeichnung Article name
Serien-Nummer Serial number	Serien-Nummer Serial number
Artikelbezeichnung Article name	Artikelbezeichnung Article name
Serien-Nummer Serial number	Serien-Nummer Serial number
Artikelbezeichnung Article name	Artikelbezeichnung Article name
Serien-Nummer Serial number	Serien-Nummer Serial number



X-CEN-TEK GmbH & Co KG

Westerburger Weg 30
D-26203 Wardenburg

Tel: +49 (0)4407-714 76 0
Fax: +49 (0)4407-714 76 99

E-Mail: info@pax-bags.de
www.pax-bags.com



X-CEN-TEK GmbH & Co. KG

Westerburger Weg 30
26203 Wardenburg
Deutschland / Germany

Tel. / Phone: +49 (0)44 07 - 7 14 76 - 0
Fax / Fax-No: +49 (0)44 07 - 7 14 76 - 99
Email: info@pax-bags.de



www.pax-bags.com

